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P R O T O K Ó Ł  Nr  

z posiedzenia Komisji Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia  

odbytego w dniu 26 marca 2010 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach: 

a) zmian w budżecie na 2009 rok 

b) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2011 środków 

stanowiących fundusz sołecki 

5. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez Gminny   

Ośrodek Kultury w Sieroszewicach za rok 2009. 

6. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez Gminną 

Bibliotekę w Sieroszewicach za rok 2009. 

7. Zaopiniowanie wniosku mieszkańców wsi Strzyżew w spawie ponownego 

przeanalizowania przeznaczenia budynku po byłej Szkole Podstawowej w Strzyżewie i 

budowy nowego przedszkola. 

8. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1) Otwarcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia dokonał pan 

Przewodniczący Komisji Budżetu… – Paweł Siwak o godzinie 12:15. W posiedzeniu Komisji 

uczestniczyło 11 członków, p. Wójt i p. Skarbnik. Nieobecny był pan Tomasz Berkowski. 

Lista obecności członków Komisji Budżetu… stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Ad. 2) Pan Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt porządku posiedzenia Komisji. 

Zaproponował, aby w punkcie 4 dodać 2 projekty uchwał podpunkt : c) Uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu d) uchwała w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XXXII/194/09 Rady Gminy Sieroszewice w sprawie zatwierdzenia zestawienie 

przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  Wodnej na  

2010 rok. 

Porządek posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie wraz ze zgłoszoną poprawką. 

 

Ad. 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad. 4)  

a) Pan Wójt – Przedstawił propozycję  podziału wolnych środków  za 2009 roku na 

następujące zadania:  

   - niewykorzystane środki na przeciwdziałanie narkomanii i alkoholizmowi  -  50.649,00 zł. , 

   - zmniejszenie deficytu z przeznaczeniem na budowę boiska sportowego „ MOJE BOISKO 

ORLIK” w  Sieroszewicach -  130.000,00 zł., 

  -  zmniejszenie deficytu z przeznaczeniem na budowę Centrum Wsi  Sieroszewice –  

     - 5.000,00 zł.,  

  -  wypłata wynagrodzenia dla opiekuna boiska sportowego – ORLIK – 10.800,00 zł., 
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  -  wydatki na sport niezrzeszony- 5.000,00 zł. , 

  -   modernizacja drogi w m. Sławin Stary- 60.000,00 zł. , 

  -  wykonanie projektu budowy łącznika w Szkole Podstawowej w Masanowie – 20.000,00 zł 

  -  rozbudowa GOK i remont pomieszczeń frontowych w GOK Sieroszewice-  150.000,00 zł. 

  -  wydatki związane z obchodami roku F. Chopina w Strzyżewie-  20.000,00 zł., 

  -   budowa pętli autobusowej w Sieroszewicach – 30.000,00 zł. , 

  -   utwardzenie parkingu przy Szkole Podstawowej  w Ołoboku- 20.000,00 zł. , 

  -   wydatki na Zespół Pieśni i Tańca w Ołoboku   w związku z wyjazdem do Anglii –  

      - 25.000,00 zł.,  

 -    dofinansowanie działalności Muzeum Ziemi Ołobockiej -  6.000,00 zł., 

 -   utwardzenie placu przed Szkołą Podstawową w Strzyżewie – 40.000,00 zł., 

 -   dofinansowanie budowy boiska sportowego w Namysłakach- 10.000,00zł., 

 -   utwardzenie placu przed Ośrodkiem Zdrowia w Sieroszewicach-  60.000,00 zł., 

 -   budowa ścieżki rowerowej z Latowic do Sieroszewic – 70.000,00 zł., 

 -   zwiększenie dotacji do remontu dróg powiatowych -  60.000,00 zł.,( drogi na 

ul.Bilczewskiej z Sieroszewic w kierunku Bilczewa  oraz drogi  Psary – Bilczew), 

  -  na remonty i bieżące utrzymanie dróg gminnych – 120.160,00 zł.  

    W dalszym ciągu posiedzenia  przedstawił p. Wójt proponowany podział podatku od 

nieruchomości od polskich  Sieci Elektroenergetycznych  Operator Spółka Akcyjna  w 

kwocie 475.658,00 zł: 

  -  adaptacja budynku po starej szkole w Strzyżewie  na przedszkole- 100.000,00 zł., 

  -  zakup samochodu dla Gminnego Zakładu Komunalnego  do utrzymania porządku na  

     Terenie gminy – 50.000,00 zł., 

  -  inwestycje i remonty na salach wiejskich – 60.000,00 zł.,( wnioskował Parczew, Masanów 

i Rososzyca)  . Poinformował, że na remont Sali w  Strzyżewie   gmina nie dofinansowuje za 

wyjątkiem wykonania remontu dachu. Nie doszło do podpisania umowy  z OSP i nie może 

być finansowania.” 

  -  rezerwa na inwestycje drogowe – 100.000,00 zł., 

 -  na koszty związane z obchodami 20 –lecia Samorządu Terytorialnego – 20.000,00 zł., 

 -  na projekt budowy Ośrodka Zdrowia w Sieroszewicach – 50.000,00 zł., 

 - dla  Bractwa Kurkowego w ramach promocji gminy na wykonanie odznaczeń -  4.000,00 zł. 

 - zakup wyposażenia na boisko ORLIK  i środków czystości , energii – 15.000,00 zł., 

 - zapłata za energię elektryczną na salach wiejskich  - 15.000,00 zł., 

 - za zmniejszenie deficytu -  61.658,00 zł. 

 

Przedstawił zmiany jakie zaszły od ostatniego posiedzenia Komisji w projekcie uchwały w 

sprawie zamian  w budżecie w zakresie proponowanego podziału wolnych środków za 2009 

rok , a mianowicie :  - wykonanie chodnika we wsi Biernacice – 5000 zł - 

zmniejszając środki na bieżące utrzymanie dróg, 

 - na modernizacje drogi Rososzyca ulica Środkowa – 10 000 zł – zmniejszenie 

deficytu , 

 - utwardzenie placu przed salą wiejską w Wielowsi – 7 500 zł – zmniejszenie 

deficytu . 
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Poinformował, że gmina otrzymała umowę od Marszała Województwa Wielkopolskiego na 

dofinansowanie budowy „Orlika” i o tą kwotę 333 000 zł zmniejszamy deficyt budżetowy. 

Dodał, że w budżecie gminy zostały zaplanowane środki na remont budynku Urzędu Gminy, 

jednak wystąpił z propozycją, aby kwotę 50 000 zł zdjąć z tych środków i przeznaczyć na 

wykonanie parkingu za budynkiem Urzędu Gminy. Wyjaśnił, że na inwestycje i remonty sal 

wiejskich zaproponowano kwotę 60 000 zł i z tej kwoty 20 000 zł zostanie przeznaczone na 

wyłożenie kostką wjazdu przed salą w Parczewie. 

Pani Teresa  Lis – „Panie Wójcie prosiłabym o Westrzę o ten wjazd do przedszkola tam jest 

ok. 300 m. Jest to dojazd do pól więc korzystają z  tego rolnicy z Sieroszewic, Westrzy i 

Parczewa”. Zaproponowała, by przekazać pewne środki na remont podłogi w sali wiejskiej w 

Westrzy -  bo jest ona w bardzo złym stanie.  

Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że jeżeli chodzi o drogę przy przedszkolu w Westrzy jest to 

teren pod inwestycje. Jeżeli pojawił by się  inwestor można byłoby to zrobić wspólnie. 

 

O godz. 12:22 – przybył na posiedzenie Komisji pan Arkadiusz Wojtczak 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie , jednogłośnie  projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie  na 2010 rok  z uwzględnieniem propozycji podziału wolnych środków za 2009 rok 

zgłoszonej przez Wójta Gminy oraz zaproponowanymi trzema poprawkami. 

 

b) Pan Wójt- omówił projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia  w budżecie gminy na rok 

2011 środków  stanowiących fundusz sołecki. Zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim  Rada 

Gminy jest zobowiązana do podjęcia uchwały w tej sprawie do 31 marca  każdego roku na 

rok następny.  

Pani Teresa Lis – wyraziła opinię, że fundusze sołeckie są bardzo potrzebne, ale zapisy są 

bardzo daleko idące. Przekazała informacje, że zgodnie z „Gazetą Sołecką ” nie można 

przesuwać tych środków na przykład na kataklizmy związane z huraganem. 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że jest możliwość przesunięcia tych środków, ale musi być 

uchwała  zebrania wiejskiego.  

Pan Wójt – dodał, ze do końca września każdego roku muszą być podjęte uchwały przez 

zebrania wiejskie w poszczególnych wsiach odnośnie przeznaczenia funduszy sołeckich na 

wybrane inwestycje. 

Pan Przewodniczący Komisji -  wyraził opinię, że wprowadzenie funduszu sołeckiego w 

pewnym sensie pobudza inicjatywę społeczną,  ponieważ większość mieszkańców podejmuje 

decyzję na jaki cel przeznaczyć te środki. 

Pani Teresa Lemiesz -  stwierdziła, że  jeżeli chodzi o  wyodrębnienie funduszu sołeckiego , 

to mieszkańcy czują się docenieni i chętnie uczestniczą w tych zebraniach wiejskich.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie i  jednogłośnie projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia 

w budżecie gminy na rok  2011  środków  stanowiących fundusz sołecki. 

 

c) Pan Wójt-  omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu. Poinformował, że chodzi o kwotę  8555,00zł.  na ufundowanie  tablicy 

informacyjnej – na doposażenie Bursztynowego Szlaku Rowerowego na terenie 

Wielkopolski.  Dodał ,że w ramach LIDERA+  jest pomysł, aby wyznaczyć  ścieżki 

rowerowe  i dofinansować budowę tych ścieżek.  
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P. Przewodniczący Komisji-  Stwierdził, że ma nadzieję ,że  w ramach współpracy z 

Powiatem Ostrowskim  gmina nasza doczeka się   wybudowania chodnika z Parczewa przez 

Sieroszewice  do Rososzycy. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie  projekt uchwały  w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu.  

 

d) Pan Wójt-  omówił projekt uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXXII/194/09 

Rady Gminy Sieroszewice w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2010 rok . Wyjaśnił ,że 

jest to sprawa formalna z uwagi na to ,że z dniem 1 stycznia 2010 roku  zostały zlikwidowane 

fundusze ochrony środowiska i gospodarki wodnej a środki zostały przekazane na rachunki 

bankowe.  

 

Komisja zaopiniowała  uchwałę pozytywnie, 1 osoba „przeciw”, 7 osób „za” , 3 osoby 

wstrzymały się od głosy. 

 

Ad. 5  Pan Przewodniczący – podkreślił, że każdy Radny przygotowując się do Komisji 

zapoznał się przebiegiem wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w 

Sieroszewicach. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie i jednogłośnie sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Sieroszewicach. 

 

Ad. 6  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie i jednogłośnie sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Sieroszewicach.  

 

Ad. 7  Pan Przewodniczący Komisji – zwrócił się do pana Wójta, by pokrótce przybliżył 

członkom Komisji stanowisko wsi dotyczące przeznaczenia budynku po byłej Szkole 

Podstawowej w Strzyżewie z uwagi na to, że uczestniczył osobiście w tym zebraniu. 

Pan Wójt – poinformował, że na zebraniu wiejskim w Strzyżewie  mieszkańcy podjęli 

decyzje że nie chcą przedszkola tylko aby budynek po starej szkole przeznaczyć na bibliotekę 

wraz z całym zapleczem. 

Pan Tadeusz Wojtysiak – zapytał ile osób było obecnych na zebraniu w Strzyżewie? 

Pan Wójt – obecnych było około 30 osób. 

Pan Henryk  Przybylak – skomentował, że nie ma co się dziwić, że było tak mało osób 

skoro Rada podejmując decyzję o odtworzeniu przedszkola w budynku po starej szkole 

zlekceważyła stanowisko wsi, nie było dyskutowane stanowisko mieszkańców. Potwierdził 

słowa, które wypowiedział pan Wójt o tym, że mieszkańcy chcieli, aby wyremontować 

budynek w ramach programu „Odnowa wsi” i przeznaczyć na bibliotekę z całym zapleczem. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – przypomniał, że proponował inne rozwiązanie skoro wieś nie 

chce przedszkola, to może w budynku po starej szkole zrobić małą bibliotekę, a resztę 

pomieszczeń przeznaczyć na mieszkania komunalne.  
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Pan Tadeusz Wojtysiak – wyraził opinię, że Rada już wcześniej podjęła decyzje w tej 

sprawie i zaproponował, aby zakończyć dyskusję i przegłosować wniosek mieszkańców wsi 

Strzyżew. 

Pani Teresa Lis – stwierdziła, że jeżeli ktoś z radnych zdecyduje się głosować za budową 

nowego przedszkola to ona tez będzie ubiegać się o budowę nowego przedszkola w 

Parczewie. 

Pan Henryk Jędroszka – przypomniał, że na bibliotekę były przekazane pieniądze z budżetu 

gminy , biblioteka funkcjonująca do tej pory jest publiczna, dobrze usytuowana Rodzice mają 

po drodze, gdy odwożą  dzieci do szkoły mogą wstąpić do biblioteki. „ W bibliotece znajdują 

się 3 komputery. Tutaj chce się robić coś na siłę”. 

Pan Henryk Przybylak – „ Na siłę to się  robi przedszkole w starej szkole”. 

Pan Henryk Jędroszka – „ Ja podtrzymuje swój wniosek odnośnie utworzenia przedszkola 

w budynku po byłej Szkole Podstawowej w Strzyżewie . Rada Sołecka chodziła po domach i 

zbierała podpisy pod wnioskiem podpisało się 365 mieszkańców, a uprawnionych do 

głosowania jest 817 mieszkańców, czyli nawet nie połowa”.  

Pan Kazimierz Kowalski – zapytał na co został przeznaczony budynek starej szkoły na 

górce w Strzyżewie? 

Pan Henryk Przybylak – „Znajdują się tam mieszkania komunalne ”. 

Pan Henryk Jędroszka- wystąpił z propozycją, aby do tego budynku przenieś bibliotekę. 

Pan Wójt – wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości ponieważ znajdują się tam 3 mieszkania 

komunalne  i  nie ma już miejsca by stworzyć bibliotekę. 

Pani Teresa Lis – zaapelowała do członków Komisji, aby ostrożnie podeszli do sprawy 

związaną z budową nowego przedszkola w Strzyżewie  uzasadniając tym, że wieś Strzyżew 

otrzymuje bardzo dużo środków z budżetu gminy. 

Pan Henryk Przybylak – wyjaśnił członkom Komisji, że w obecnej bibliotece w Strzyżewie 

nie ma pomieszczenia socjalnego i jest bardzo duża wilgoć. 

Pan Dariusz Majewski – zwrócił uwagę, że w bibliotece w Wielowsi tez nie ma 

pomieszczenia socjalnego. 

Pani Krystyna Kois – Jaźwiec – stwierdziła , że jeżeli chodzi o kwestie zebrania podpisów 

pod wnioskiem  mieszkańców odnośnie zmiany przeznaczenia  budynku po byłej szkole to 

nie jest żaden  problem bo na pewno każdy z mieszkańców podpisze listę na nowe 

przedszkole. 

Pan Henryk Przybylak – zabrał głos odnośnie nowego przedszkola, że wolą mieszkańców 

jest,  aby nowe  przedszkole wybudować przy budynku nowej szkoły. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – wyraził opinię o tym, iż przy budynku nowej szkoły znajduje się 

duży plac jednak ten plac nadal będzie problemem, gdyż teraz są możliwości by zdobyć 

kredyt na inwestycje i starać się o dofinansowania jednak później do utrzymania nikt nie 

dołoży. 

Pan Henryk Jędroszka – poinformował, że  przy Szkole Podstawowej w Strzyżewie będzie 

robione „Radosne Boisko”, a jeżeli chodzi o oddział przedszkolny w szkole to został 

uruchomiony czasowo ale prawidłowo nie powinien funkcjonować z uwagi na różnice 

wiekowe dzieci. 

Pan Wójt –  Dodał, że będąc na zebraniu w Strzyżewie  odczułem, że wieś nie chce w ogóle 

przedszkola. 
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Pani Teresa Lemiesz – wyraziła opinię, że jeżeli mieszkańcom zależałoby  na przedszkolu, 

to na spotkanie przyszliby wszyscy. 

Pan Tadeusz Wojtysiak – stwierdził, że są inne opinie osób ze Strzyżewa, które podpisały 

listę dotyczącą budowy nowego przedszkola. Wyraził swoje stanowisko, że ma wrażenie ze 

mieszkańcy w pewnym sensie lekceważą Radę Gminy, ponieważ Rada już wcześniej podjęła 

stanowisko w tej sprawie. 

Pan Arkadiusz Wojtczak – odniósł wrażenie, że najważniejszą sprawą na zebraniu było 

utworzenie biblioteki w budynku po starej Szkole Podstawowej w Strzyżewie. 

Pan Dariusz Majewski – „ Należy rozważyć co dalej robić skoro mieszkańcy nie chcą 

przedszkola”. 

Pan Henryk Jędroszka- przypomniał, że pierwszy wniosek o utworzenie przedszkola w 

Strzyżewie  wpłynął do Wójta Gminy Sieroszewice na początku 2009 roku na którym 

widnieje 220 podpisów mieszkańców wsi Strzyżew. Wójt i Rada Gminy ustosunkowali się do 

prośby mieszkańców i marcu został utworzony oddział przedszkolny w budynku nowej 

szkoły, jednak takie rozwiązanie nie spełnia wymogów formalnych przedszkola jest to tylko 

tymczasowe rozwiązanie. 

Pan Wójt – dodał, że mieszkańcy wsi Strzyżew byli z prośbą u niego i chodziło im o 

utworzenie oddziału przedszkolnego i na tamten czas ten oddział został utworzony. 

Pan Tadeusz  Wojtysiak – zwrócił się do przewodniczącego Komisji z prośbą o 

przegłosowanie wniosku mieszkańców wsi Strzyżew o ponowne rozpatrzenie przeznaczenia 

budynku po starej Szkole Podstawowej na bibliotekę. 

Pani Krystyna Kois – Jaźwiec – stwierdziła, że jest już to manipulacja skoro Rada Gminy 

wyraziła zgodę na utworzenie przedszkola w tym budynku , a tylko 3 mieszkańców mówi, ze 

nie chcą przedszkola tylko chcą bibliotekę.  

Pan Henryk Przybylak – „Ja czekam na kosztorys jednej i drugiej inwestycji związanej z 

utworzeniem przedszkola”. Stwierdził,  że według jego wyliczeń koszt adaptacji starego 

budynku na przedszkole będzie o połowę wyższy od kosztów związanych z wybudowaniem 

nowego przedszkola. 

Pan Dariusz Majewski – wyraził opinię, że budynek w Strzyżewie po starej szkole 

gabarytowo nie jest większy od przedszkola w Wielowsi. 

Pani Teresa Lemiesz – poinformowała, że w Wielowsi jest ciasnota i nikt nie chce nowego 

przedszkola. 

Pan Wójt – przypomniał, że występował z trzecią propozycją aby w budynku po starej szkole 

utworzyć przedszkole i bibliotekę jednak wycofał się z tego pomysłu ponieważ nie uzyskał 

poparcia wśród mieszkańców Strzyżewa. 

Przewodniczący Komisji – stwierdził, ze samo usytuowanie działki i tego budynku jest w 

bardzo ładnym punkcie. 

Pan Wójt – poinformował, że jeżeli byłyby tworzone dwa oddziały to trzeba będzie 

dobudować dodatkowe pomieszczenia i wyjść po za bryłę tego budynku i w takiej sytuacji 

trzeba będzie uzyskać zgodę Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, ponieważ budynek 

ten jest zabytkowy. Zwrócił się do członków Komisji, aby zastanowili się i rozważyli, czy 

przedszkole to ma być jednodziałowe czy dwuoddziałowe. 

 

Komisja podjęła decyzje, aby uruchomić przedszkole jednodziałowe. 
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Komisja zaopiniowała negatywnie wniosek mieszkańców wsi Strzyżew dotyczący 

ponownego przeanalizowania przeznaczenia budynku po byłej Szkole Podstawowej w 

Strzyżewie. Za przyjęciem wniosku glosował 1 członek Komisji, a 11 było „przeciw”. 

 

Ad. 8 Pan Przewodniczący Komisji- przedstawiał plan pracy Komisji na 2010 rok. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli poprawek do przedstawionego planu pracy i zaopiniowali go 

pozytywnie jednogłośnie. Plan Pracy stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad. 9 Pani Teresa Lemiesz – zapytała, co jest przewidziane w ramach obchodów „Roku 

Chopinowskiego” w Strzyżewie? 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi, że zaproponowana kwota 20 000 zł zostanie przeznaczona 

na wykonanie tablicy pamiątkowej, zorganizowanie akademii, koncertu Chopinowskiego, 

odbędzie się wręczenie sztandaru szkole i cała impreza związana z obchodami będzie trwała 3 

dni. Dodał, że całkowity preliminarz wydatków został opracowany na kwotę 45 000 zł tą 

różnicę w kwocie 25 000 dofinansują sponsorzy. 

Pan Przewodniczący Komisji – wystąpił z prośbą by budowa „MOJE BOISKO ORLIK 

2012” w Sieroszewicach została zakończona do sierpnia , a w okresie jesiennym obiekt został 

oddany do użytku. Przestrzegał by nie przeciągano terminu oddania boiska tak jak miało 

miejsce to  w Wielowsi. 

Pan Wójt – udzielił wyjaśnij, że jeśli chodzi o Wielowieś to termin oddania boiska nie był 

zamierzony celowo. „Właściwie dobrze się stało, że tak to wszystko się zakończyło. 

Natomiast odnośnie budowy boiska Sieroszewicach, to zaplanowano termin oddania boiska 

do użytku na początku września br. 

Pan Dariusz Majewski – zgłosił wniosek żeby nie zatrudniać tej samej firmy co budowała w 

Wielowsi do budowy boiska w Sieroszewicach. Dodał, że na boisku w Wielowsi są widoczne 

nierówności po wymalowanych liniach. 

Pan Teresa  Lis -  zwróciła się z pytaniem do Pana Wójta, czy jest zaplanowana jakaś kwota 

na modernizacje oświetlenia ulicznego i założenie nowych lamp w Parczewie na „Maderze”? 

Pan Wójt – poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał korespondencje od Spółki 

ENERGA z Gdańska oraz drugie pismo od Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe z Kalisza. 

Udzielił wyjaśnień na pytanie pani radnej Lis odnośnie budowy oświetlenia na Maderze, że 

musiałaby zostać pociągnięta 5 linka, jednak warunki związane z budową musimy otrzymać 

od Spółki ENERGA. „My mamy zgromadzony majątek w tej spółce, wnosiliśmy udziały w 

formie aportu, aby rozpocząć inwestycje to trzeba rozwiązać sprawę konfliktu w spółce. 

Energa ma 42% udziału w spółce, chociaż nie ma większości zwykłej, ale ma większość 

kwalifikowaną ”. 

Pan Tadeusz Wojtysiak – zwrócił się z pytaniem, czy w ramach modernizacji drogi w 

Starym Sławinie będzie robiona również podbudowa drogi? 

Pan Wójt – odpowiedział, że sprawa pozostanie zbadana na miejscu przez projektanta. 

Pan Ireneusz Rojek – zgłosił wniosek do Wójta o zorganizowanie spotkania w sprawie 

budowy zbiornika retencyjnego w Wielowsi. „ Prawdopodobnie był 14 milionów 

przeznaczone na ten cel, nie wiadomo co się stało z tymi pieniędzmi? Jak długo to potrwa i ile 
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jeszcze lat będziemy budować ten zbiornik? Mieliśmy zrobić most na Przystajni bo Gmina 

Brzeziny dokonała naprawy tylko na 2 lata.” 

Pan Wójt – poinformował, że kontaktował się telefonicznie z Wielkopolskim Zarządem 

Melioracji i Inwestycji Wodnych w Poznaniu i są zainteresowani zorganizowaniem spotkania, 

tylko nie został wyznaczony termin. 

Pan Ireneusz Rojek – „dobrze byłoby, aby doprowadzić do zorganizowaniu tego spotkania” 

 

Członkowie Komisji wypowiadali się w sprawie zorganizowania wyjazdu Radnych Gminy do 

Sejmu nawiązując do wcześniejszych obietnic posła Piotra Walkowskiego. 

Pan Przewodniczący Komisji – wystąpił z wnioskiem o zamknięcie obiektu sportowego- 

boiska w Sieroszewicach – z uwagi, że mieszkańcy chodzą na spacery z psami i innymi 

zwierzętami. „Na stadionie znajdują się 4 miejsca, gdzie wszyscy mogą wejść na teren tego 

obiektu”. 

 

 

Ad. 6) Z uwagi na wyczerpanie się porządku posiedzenia pan Przewodniczący Komisji  

o godz. 13:50 dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia. 

 

 

     

             Protokołowała :                                                                           Przewodniczący 

                                                                                                          Komisji Budżetu, Finansów  

                                                                                                                    i Zaopatrzenia  

             Joanna Glapiak                                  

             insp. d/s. obsługi Biura Rady 

             i spraw organizacyjnych                                                                   Paweł Siwak 

          

  

    

                                                  

Członkowie Komisji Budżetu…: 

 

 

1. Berkowski Tomasz ………………………… 

 

2. Jędroszka Henryk ………………… … … 

 

3. Kois - Jaźwiec Krystyna …………… … … 

 

4. Kowalski Kazimierz ……………… … … 

 

5. Lemiesz Teresa …………………………… 

 

6. Lis Teresa ………………………………… 

 

7. Majewski Dariusz ………………………… 

 



9 

 

8. Piaskowski Anatol ……………………… 

 

9. Przybylak Henryk ………………………… 

 

10. Rojek Ireneusz …………………………… 

 

11. Wojtysiak Tadeusz……………………… 

 

      12. Siwak Paweł …………………………… 

 

 


